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尊敬的老师/同学，您好！
为了推动高能量密度物理学科的发展，培养该学科领域青年科研人员和研究生，促进学术交流和合作，国防科学技术大学主办的2015年“高能量密度物理”国际研究生暑期学校将于7月12日—24日在湖南长沙举行。
本次暑期学校将邀请多名国内外知名专家进行授课或学术讲座，教学内容包括极端条件下的物质结构及动力学、等离子体光谱、激光与等离子体相互作用、强场物理等四个专题，以专题报告的形式讲授高能量密度物理学科领域的理论和实验方法、前沿进展以及发展方向，同时鼓励研究生以张贴报告的形式进行学术交流。
热忱欢迎国内外从事高能量密度物理及相关研究领域的研究生和青年学者踊跃参加。现将有关事宜通知如下：
一、学习时间、地点
学习时间：2015年7月12日—24日(共13天）
学习地点：国防科学技术大学理学院
二、招生对象
面向国内外高校及科研院所高能量密度物理相关专业的在读研究生（硕士二年级以上）和青年学者（包括博士后）。
三、报名方式、截止日期

    申请人请填写附件1中的“高能量密度物理暑期学校报名表”，发送至暑期学校专用邮箱ampg.nudt@hotmail.com，请见网页：www.ampg.nudt.edu.cn。鼓励学员进行学术交流，成果将以海报形式进行交流，请将摘要（格式见附件2）和报名表一起发送至该邮箱，邮件主题请注明“暑期学校报名_姓名_单位”。报名截止日期为2015年6月10日。
四、录取

    本次暑期学校招生名额为80人左右，组委会将根据报名人数和科研背景，按照优先录取提交摘要的研究生、兼顾各校人数的原则录取学员。2015年6月20日前通过电子邮件发送录取通知。
五、食宿及交通
    无注册费。主办单位将为在读研究生免费提供食宿，青年学者食宿费用自理。部分西部地区研究生学员按硬座标准报销往返火车票（指标为10人），其他学员交通费自理。
六、联系方式
1. 联系人：何贝贝
2. 地址：湖南省长沙市开福区德雅路109号  国防科学技术大学理学院物理系(邮编：410073)

3. 电话：18874234997（何贝贝）/0731-84573271
4. 邮箱：ampg.nudt@hotmail.com
在此真诚邀请您参加2015年“高能量密度物理”国际研究生暑期学校，我们期待着与您在美丽的星城长沙相会！
国防科学技术大学理学院
                                            2015年4月27日
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The 2015 High-Energy-Density-Physics (HEDP) Summer School, organized by National University of Defense Technology, will held at Changsha in China, July 12-24, 2015. The main aim of this Smmer School is to train those gradute students, posdocs, and young researchers who wish to do researches in this exciting field of HEDP through the lectures given by experts. Lectures will cover the fundamental theories and experiments, progress, and prospect in the field of HEDP. Lecture topics include: 

· Structure and dynamics of matter under extreme conditions
· Spectroscopy of plasmas
· Laser-plasma interaction
· Strong field physics

The Summer School has poster sessions for students and other young researchers. Participants are invited to present their research achievements in form of posters. About 80 scholarships covering meals, lodging are available to the graduate students. Applicants for the scholarships should send the application form and the abstract of poster to ampg.nudt@hotmail.com. There is no registration fee for all applicants. Those who are interested in attending the Summer School can visit the website http://ampg.nudt.edu.cn. Please download the application form and abstract template in the website. The deadline for registration and abstract is June 10, 2015. The students who get the scholarship will be notified on or before June 20, 2015. 

For further assistance please contact Ms. Beibei He (Email: ampg.nudt@hotmail.com) of the National Univeristy of Defense Technology.
附件1
暑期学校报名表
	姓名
	
	性别
	
	手机
	

	单位
	

	Email
	

	身份证号
	

	报名类型
	（青年学者 / 博士生 / 硕士生） 注：若为研究生请注明导师姓名

	科研经历及研究方向
	


Application form for Summer School

	Name
	
	Sex
	
	Phone
	

	Affiliation
	

	Email
	

	Type
	（Master Student or PhD student or Young researcher）  

Please provide the info of your supervisor if you are a student

	Research Experienceand Interest
	


附件2
Abstract for the Summer School
San Zhang, Si Li
Department of Physics, College of Science, National University of Defense Technology,

Changsha, Hunan 410073, P. R.China
Email: ampg.nudt@hotmail.com
Abstracts should be submitted as a Word document. Times New Roman (12 pts) font should be used throughout the text with a single-spacing, except the title (where 14 pts should be used). The title, author list and affiliation should be centered. Please provide a contact e-mail. The abstracts should be no longer than one A4 page. Your reference list should appear at the end of your abstract [1]. 
Abstracts should be submitted before June 10th, 2015 by email. Abstracts will be relevance to the summer school topics, originality of the work, specific results described. Please prepare abstracts carefully and describe accomplishments specifically.

Thank you very much for your attention.
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